
El is mondanák a javaslataikat, de a kormány nem hallgatja meg a szakmai szervezeteket.
Így ők is csak találgatnak, miért most hirdetett hajtóvadászatot a kormány, miközben már
2013-ban is arról beszélt Orbán Viktor, hogy nagy veszélyt jelentenek a dizájnerdrogok.
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